



中學到校活動申請表格
Application Form for School Activity for Secondary School Students

有+的欄位必須填寫。Items marked with + are mandatory.

+學校名稱 (中文): _____

+School Name (English): _____

+學校地址 Address: _____

+學校電話號碼 Tel. No.: _____ +學校傳真號碼 Fax No.: _____

+聯絡人姓名 Contact Person (Name in Full) (先生 / 小姐 Mr / Ms) *: _____

* 請刪去不適用者 Please delete as appropriate

+手提電話號碼 Mobile Phone No.: _____ 電郵地址 Email Address: _____

+活動日期 Programme Date 請提供三個日期以備選擇。Please provide 3 options.

第一選擇 1st Option: _____ 第二選擇 2nd Option: _____ 第三選擇 3rd Option: _____

+語言 Language: ☐ 粵語 Cantonese ☐ 英語 English ☐ 普通話 Putonghua

+活動 Programme +學生級別 Grade(s) of Students: _____

請選擇活動，並在方格內填上活動時間及學生人數。

Please select programme(s) and fill in the **programme time(s)** and **number of students** in the appropriate box(es).

活動 Programme	到校互動講座 Outreach Interactive Seminar		到校自然探索嘉年華 Outreach Carnival - Nature Exploration
主題 Theme	本地生物多樣性 Local Biodiversity	海洋公園工作實錄 Workplace Observations in Ocean Park	/
名額 (學生) Capacity (Students)	20 - 300		100 - 300
時間 Time	09:30 - 17:00 每節 45 分鐘 Each session lasts for 45 minutes		09:30 - 17:00 每節 90 分鐘 Each session lasts for 90 minutes
活動時間 Programme Time			
學生人數 Number of Students			

+費用 Fees

	費用 (每節) Fee (Per session)	數量 Quantity	小計 Sub-total
「到校互動講座」 Outreach Interactive Seminar			
活動數目 Number of Programmes:	HK\$4,000		
「到校自然探索嘉年華」 Outreach Carnival - Nature Exploration			
活動數目 Number of Programmes:	HK\$15,000		
總金額 Total Amount:			

請留意參加海洋公園學院教育活動的參加者即同意海洋公園於活動期間為參加者拍攝照片或影片，以作推廣或紀錄之用途。

Please be aware that the participants of all Ocean Park Academy programmes have agreed to give permission to the Ocean Park to use the photographs and videos taken during the programmes for educational and promotional purposes.



於直接促銷中使用閣下資料 Use of Your Information in Direct Marketing

本人 / 我們已閱讀香港海洋公園學院的個人資料收集聲明，包括於直接促銷中使用本人 / 我們的個人資料有關的資訊。本人 / 我們明白本人 / 我們有權在下列方格內加上剔號 (✓) 表示拒絕該等直接促銷。若本人 / 我們不在下列方格內加上剔號 (✓)，香港海洋公園學院可使用本人 / 我們的個人資料 (主要為本人 / 我們的姓名及聯絡詳情) 向本人 / 我們直接促銷產品、服務、活動及其他標的 (主要為海洋公園或其商業或合作夥伴提供的消費產品及服務)。有關詳情請參閱香港海洋公園學院個人資料收集聲明。

I/We have read Ocean Park Academy Hong Kong's Personal Information Collection Statement, including the information about the use of my/our personal data in direct marketing. I/We understand that I/we have the right to opt-out from such direct marketing by ticking (✓) the box below. If I/We do not tick the box, Ocean Park Academy Hong Kong may use my/our personal data (primarily my/our name and contact details) in direct marketing products, services, activities and other subjects to me/us (primarily consumer products and services offered by Ocean Park or its business associations or partners) as more particularly set out in the Ocean Park Academy Hong Kong's Personal Information Collection Statement.

☐ 請不要向本人 / 我們提供直接促銷資訊。 Please **DO NOT** send direct marketing information to me/us.

簽署及學校蓋章

Signature with School Chop: _____

日期 Date: _____